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 :ייהראש העיר

שלום וברכה, לפני תחילת הישיבה אני מברך את חברי העירייה שנכנסים מר מאהר חדיגה ועבד 
, מאחר וחברי העירייה :עזאם מתאני וחסן ואוויה הגישו ו לישיבה הנ"לאלראזק חטיב גם שצורפ

 .לי את התפטרותם, וההתפטרות נכנסה לתוקפה

 מנכ"ל העירייה:

א. לפקודת העיריות ]נוסח חדש[ , חבר עירייה חייב להצהיר 24, ובהתאם להוראות סעיף על פי החוק
מוסר לחברי העירייה את נוסח ההצהרה אמונים על מנת שחברותו במועצה תהיה בעלת תוקף, אני 

את  בנאמנה  אני מתחייב לשמור אימוני למדינת ישראל ולמלא , עליה יחתמו וכן יצהירו : "
 ."במועצהושליחותי 
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עבד אל ראזק חטיב, הצהירו , חתמו ומסרו למנכ"ל את  -שני חברי המועצה : מאהר חדיגה ו
 ההצהרה חתומה.

 01/2021תיקון פרוטוקול ישיבה שעל סדר יומה של המועצה :  המנכ"ל מבהיר את הסעיף הראשון
לטיפול ₪ מיליון  5ואשר עניינו קבלת הלוואה בסכום של : בפרוטוקול האמור,  26/01/2021מיום 

 כתבו את נימוקי ההלוואה כדלקמן :במערכת המים העירונית, 

ה יקר ההשקעה תהיע -מטרת ההלוואה: השקעה במשק המים, פיתוח ופיקוח:
החלפת כל מדי המים בעיר למדי כרם )קריאה מרחוק(, הקמת ממשק שידור 
וקליטת נתונים למערכת הפילינג. כמו כן החלפת צנרת בלויה מסביב למדים 

על מדי החקלאים למניעת וונדליזם  החדשים. התקנת ארגזים מברזל לשמירה
ול רכישת הפרויקט יכל , פריסת מערכות גילוי פחת ונזילות , הפחתת לחצים. 

שירותיה של חברה שתפקח על כל הליך החלפת מדי המים )החלפה, טיוב, 
 התאמה לממשק הפילינג, הוצאת תלושי חיוב וכול'(.

 ם לתקן את המטרות ולקבוע שמטרות ההלוואה הן :אנחנו מבקשי

 ניהול, אחזקה, שדרוג ופיתוח משק המים בקלנסאוה

 : האם ניתן לראות את הפרוטוקול של אותה ישיבה ? נסר אבו סאפי

 : בוודאי, ומעביר את העתק הפרוטוקול לחבר העירייה נסר אבו סאפי.ל העירייהמנכ"

 ? פונה לחברים ושאל אם התיקון מקובל: ראש העיריה 

 לתקן את מטרות ההלוואה כך שהן יהיו ::  פה אחד הוחלט

 ניהול, אחזקה, שדרוג ופיתוח משק המים בקלנסאוה

 ממשיך :ראש העירייה : 

לגזבר וליועץ שסייע לנו בהכנת  הצעת תקציב, אדבר בקצרה ואיתן את הבמה לנוכחים המכובדים
 .ההצעה

מזה כמה שנים יש סיכוי לאשר תקציב מאוזן שיכול  , פעם ראשונה2022נקודות עיקריות לתקציב 
 לאפשר לעירייה לתפקד בלי תוכנית הבראה.

עם תוכנית הבראה, זה הנהוג. ניסינו להביא תוכנית  רק כבודכם יודע כל תקציב גרעוני תמיד יאושר
הבראה אך בנינו תקציב מאוזן עם כמה נקודות לאחר הרבה ישיבות ע"מ שניעזר בכל סעיף כדי 

 רד הפנים יאשר לנו את התקציב.שת תקציב מאוזן, אולי בתקווה שמלבנו

. 2021מיליון לשנת  157מיליון שקל לעומת  174עומד על סך של  2022תקציב המוצע  בשנת  .א
ע"י גביית הארנונה  המוצע לגבי סגירת הגירעון,  התקציב היה גרעוני והשינוי 2021בשנת 

יליון שקל , מ 20והערכת סקר הנכסים למדידות שהביא לעליה משמעותית  את ההכנסה ב 
מיליון שקל  5עליה בגביית מים עקב הסדרת שעוני המים וסקר נפשות והלוואה שקיבלנו 

 תפחית את הפחת והעלמת המים ויכול להיות יעזור לנו בתקציב זה. 
הפחת עלויות משק המים בעקבות הסתרת משק המים שאמור להביא להקטנת תעריפי הפקה  .ב

 מי מים שהרשות משלמת .והגדלת כמות ניכרת והפחתת עלויות ד
 .92%כ   2022אחוז התגמול למשרד החינוך ובעיות החינוך לפי שנת  .ג
 % . 74 הוא 2022 אחוז תגמולי הרווחה בסך עליות רווחה בשנת  .ד
 .35%אחוז שכר חינוך מסך התקציב  .ה
 מיליון שקל.   17מענק איזון הינו  .ו
 מיליון הוצאות אלה מעבירים לנו את זה. 3.7לגבי   .ז
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, מענק איזון  550, עכשיו יש תוכנית בשם 992לחמש שנים תוכנית  2016טה בשנת הממשלה החלי
מילון את התקציב הנ"ל יש לנצל אותו  לפי החלטת המועצה  7.357בסך של  3.549מענק נוסף  3.012

 לשיפוצים ומה שתבחרו אתם.

 היועץ המשפטי:

ישים כן מקבלים מתקציבי תיקוני אספלט לא מתקציב זה אלא רק מתקציב העירייה, פיתוח כב 
 תב"ר.

 ראש העיר:

תנו לי לסיים, ולתת לאחרים לדבר. התקציב הגרעוני המחייב תוכנית הבראה הצלחנו לבנות תקציב 
 שנים בלי תקציב עקב התקציב הגרעוני. ואנו מנסים. 3 -מאוזן אשר אנחנו מ

 היועץ המשפטי:

 הכנסות, זה תקציב מאוזן?  170אות ו הוצ 170 םאני רוצה להבין נקודה זו "תקציב מאוזן"  שמת

 :ראש העיר

 אני נותן את הבמה לכם .

 גזבר העירייה:

ציין, אם יש כל לתיקון סעיף תקציב לחצי תקן למזכירת המחלקה  המשפטית, את זה אני חייב 
 התנגדות אני מקשיב.

 היועץ המשפטי:

מתקציב הקודם,  1.90ים אני מבהיר דבר לגבי נושא זה, שכר ומשכורות למחלקה משפטית לתקנ
 אבוועדת הכספים הקודמת אמרתי שלאלף  692לתובע עירוני. ועוד  40%מזכירה בחצי משרה, ו 

יתכן המחלקה המשפטית לחוד והמזכירה בחצי תקן וחצי תקן אצל המבקר ובפועל החצי התקן 
ציב השני היא עוסקת בו בחשבונות, ביקשנו שהיא תעבוד במחלקת המשפטים במשרה מלאה.  בתק

משרות. ש"א היועץ המשפטי משרה מלאה, המזכירה  2.40החדש תוקן  שיש במחלקה המשפטית 
-, הוסף חצי משרה והופחת כאלף 693לתובע העירוני, אך בפועל, הסכום של  40%משרה מלאה ו 

 שקל.  1000

 ביקשתי הבהרה, לתקן את זה .

 גזבר העירייה:

נסינו להביא אישור לתוכנית הבראה כבר משנת חברים, אני מנסה לקצר כמה שיותר, בגדול אנחנו 
אנחנו מנסים ולא הצלחנו מסיבות שונות. על כן אנחנו נאלצים להציג תקציב מאוזן בפני  2020

מציה לתקציב מאוזן והתחלנו להוציא חיובים עבור סקר טימשרד הפנים וברוך השם יש לנו לגי
 הארנונה וצפי ההכנסות לא מבוטלות בכלל. 

וכניות באזור התעשייה ובחלקות שונות  שעומדות לצאת בפועל במהלך השנה זה גם כמו כן, יש ת
 אמור להביא הכנסות בנוסף אנחנו .

 היועץ המשפטי:

 אזור התעשייה אמור להביא הכנסות?

 ראש העיר:

הסכסוך בין הבעלים כבר מאחרוני, והוציאנו פרסום ואנשים התחילו להגיע לוועדה המקומית 
. וכל תוכנית מוגשת היטל ההשבחה המון כסף ואם נצליח להתחיל עד סוף השנה, שיגישו לתוכניות
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מיליון שקל, וכל בניין שיקום באזור  6רוצים לבנות קניון מול תחת הדלק והיטל השבחה כ 
 ה מביא לקופת העירייה כסף. יהתעשי

 גזבר העירייה:

טות על רוב התקציב, כביכול תקציב העירייה ידוע כבר, מובנה גם במפעל החינוך והרווחה שמשתל
כמה שאפשר, כמובן להיות קרובים כמה שאפשר למתווה תוכנית  2021ות בתקציב קנסינו להתח

 ההבראה.

 החוברות נמצאות עמכם החלוקה מאוד ספציפיות הכנסות עצמיות והכנסות אחרות.

ם יש למישהו הסקטורים העיקריות לתקציב א 3ההוצאות אותו דבר כלליות, חינוך, רווחה, אלה  
 שאלה בבקשה.

 דברים,  2כמובן בהכנסות מובנות אני צריך לציין 

יש לנו שני סכומים שהן  בוודאות הם צריכים להגיע, מענק צמצום פערים כמובן הנחיית  .1
 מותניתאחוז מהמענק ולהציג אותו תחת הכנסה  50 לתקצב היא  2022בניית תקציב עבור 

 בה הסכומים העומד להזרים לרשויות.עד שמשרד הפנים יחליט סופית מה גו

 כמובן סכום זה אנחנו מקבלים אותו כל שנה, אז אין שום בעיה שנקבל אותו שוב השנה
 אלף שקל. 796אלף שקל ליתר דיוק  800. הסכום עומד על זו

מיליון שקל  הכנסה זאת לא  2.4המענק המיוחד למגזר הערבי, בדצמבר שעבר קיבלנו  .2
לפני. נכנסה לקראת סוף השנה לא היה ניתן להביא עדכון  הייתה מוצהרת ולא מוכרזת

 תקציב ולסעף את זה וזה נכנס כנגד כיסוי גרעון.
אנחנו יודעים שהולכים לקבל את החלק השני שהוא יותר גדול מהחלק הראשון שקיבלנו 

מיליון שקל כמובן לפי נוסחה. וליתר ביטחון יצרנו קשר עם  3.5אותו. והוא עומד על 
אלף מפה ומאה אלף מפה סכום זה אמורים  100המקומי והולכים לקבל סכום השלטון 

לקבל אותו צפי לקבלת הסכום הוא ברבעון השני, אתם מוזמנים להתקשר שתהיו בטוחים 
. 

בגביית הארנונה  זה גם עוד הכנסה  וכתף  יד ולתת לעזור לעירייה חברי העירייה נדרשים 
 וזה נותן לעירייה לתת שירות לתושב יותר .

 ראש העיר:

ומנסור עבאס, אמרו לי שהחלוקה הזאת  א האות אלה לא הוא שם אותה , דיברתי עם וליד טנקוד
אם לא היה סקר נכסים, לא   אך מה ההכנסות שלנו , מיליון שקל 2.4תהיה השנה, לא היה בחשבון 

 יכולים לבנות תקציב.

דים , בונים מסגד גני יל 42מצבנו קשה, מה אנחנו רוצים? רוצים גינון ניקיון תאורה,  בקלנסואה 
גביה לא יכולים לפנות זבל. בואו נהיה אמתיים, אנשים לא רוצים לשלם ארנונה  40%לא רואים, ב 

 ומים.

 היועץ המשפטי:

 מה עם חברת הגבייה?

 ראש העיר:

 לגבי חברת הגבייה יש עוד ישיבה וטרם קיבלנו החלטה.

 מגדי אבו מוך:
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משמעות התקציב המאוזן לא רק במספרים, אלא אני חושב שלקלנסואה מגיע לה תקציב מאוזן, 
זה סוג מהעצמאות לעירייה, תקציב גרעוני זה אומר תוכנית הבראה, ומשרד הפנים מכתיב לך 

 דברים מה לעשות. 

 מקווה שתאשרו את התקציב היום ע"מ שנלחם לאישורו מול משרד הפנים. 

 תאנים.לפי דעתי תקציב ריאלי אפשר לעשות אותו מהניסיון שלי בשני 

סקר נכסים יוטמע ואנשים ישלמו לפי אחוז הגביה  ותחזית הגביה שנערכה מאוד ריאלית   .1
 16מיליון שקל תוספת ארנונה ואנחנו לקחנו מהם   20אפילו שמרנית, ז"א אם הציפי של 

לכן אם סקר הנכסים יצליח אני חושב שהארנונה  35%מיליון שקל ומהם אחוז הגביה 
 אפשרית.

יהיה מאוזן היא מפעל המים, על העירייה להתאמץ מאוד בנושא זה, כל  ע"מ שהתקציב  .2
מיליון שקל גרעון, במצב  7-8שנה כמו שאתם יודעים מפעל המים היה מייצר  לקלנסווה 

כזה אין שום עירייה מתאזנת. השנה היה צעדים להסדרת משק המים והחלפת שעוני המים 
 להפחתת התעריפים . ולהעמקת הגבייה במים. ולמלחמה מול המקורות

 אם שני הסעיפים האלה יצאו לדרך ויצליחו אין שום ספק להגיע לאיזון.

שאר התקציב, הוא תקציב רגיל כמו כל ישוב ולצערי הרב ישובים ערבים סובלות מהכנסות 
 עצמאיות רוב התקציב הוא מקופח.

 עבד אלראזק עזבה:

 ?הגביה ואיך להרים אותה האם עשית תוכנית איך להרים את העירייה או בעניין  

 גזבר העירייה:

אותו היום היועץ המשפטי שהיינו  ה יפה! שאלה מצוינת, זה מתקשר באופן ישיר לנושא שהיעל
במחלוקת גדולה עם חברת הגבייה כי זה לפי העמדה שלנו הם לא עומדים מלהגיע ליעד ולא 

 מיישמים את המטלות המצופות מהם.

 ך קצר מאוד ותוך השבוע הבא צפוי להסתיים.כרגע אנו בהליך משא ומתן, הלי

הם הביעו נוכנות לשפר ולשדרג את אנשי הצוות ולהביא אנשים מקצועיים יותר ואנו רוצים מהם 
 התחייבות וזה עומר שם.

 היועץ המשפטי:

 מה עם התביעה שלהם?

 גזבר העירייה:

שהם לא עמדו בתנאי  מיליון שקל, כי לא שילמנו להם את שכרם בגלל 1.8הם תובעים אותנו כ 
המכרז. כמו כן לא נתנו שירות לתושב. דבר זה גם לא מקובל לעירייה, לכן ההתנהלות שלהם מולנו 
בצורה כזאת גם אנחנו חסמנו להם כספים , לא רוצים להגיע להתכתבויות ולבתי משפט אלא אם 

 נאלצנו נלך.

 ות, להסדיר נתונים וכו'...המטרה פה לתת שירות לתושבים בצורה יותר מקצועית, לפתור בעי

אנו משתדלים להעמיד אותם על הגבול והם התחייבו לנכונות עומדים לתת לנו עוד יום או יומיים 
 רשימת עובדים חדשים ולהתחייב לעמוד מאחורי ההתחייבות הנ"ל.

 היועץ המשפטי:
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האם יש מועד יש לי שאלה שחוזרת על עצמה, אם יש לי תביעה ואנחנו מתנהלים מולם רוצים לדעת 
 להגשת כתב הגנה כבר כמה פעמים ביקשתי מכם ואת לא מעדכנים אותי בנושא.

 יש לך התחייבות מעורך הדין שלהם שההליך המשפטי מופסק?

 גזבר העירייה:

 בנושא הזה אנחנו דנו.

 היועץ המשפטי:

סקר נכסים  אני רוצה לדבר על סקר נכסים, כרגע אני בקורס לנושא הארנונה  וכבר מסיים אותו,
אנחנו בבעיה רצינית ואני אומר את זה לכם, סקר נכסים מדבר על שינוי  ,זה דבר מורכב מאוד

בחיובים לארנונה, יש דבר שהיא הגדלה תושב שרושם קומה והם רושמים לו קומה שניה שהייתה 
 לא רשומה אין בעיה.

ם בספרים משהו אחר. זה כבר יש עוד דבר, סיווגים, תושב שהיה לו נכס משלם עבורו משרדים ורשו
תה כבר שנים רבות לא חייבנו חדר  מדרגות. למרות המידות בעיה רצינית שהולכים להתמודד א

שלנקחות הן חיצוניות ואתה יכול לחייב על חדר המדרגות. אך יש פסיקה שאומרת אם עבר על זה 
 שנים שלא מחייב את התושבים את לא יכול לבוא לחייב.

תה שכל התושבים שקיבלו הגדלה בנכס הולך להיות בעיה ה שהולכים להתמודד אלכן יש לנו בעי
 הגדלה בסקר נכסים  50%ו מצפים כ שהיא בפועל שאנ

 עבד אלראזק עזבה:

 מר כאיד, אין בעיה, תושב שבנה קומה ויש עוד קומה לחייב אך לגבי חדר המדרגות אין לחייב.

 ראש העיר:

שנים לפי הוראת משרד הפנים  5סקר נכסים שכל כי צריך לבצע ם מהתושבים, אתם יודעי 60%יש כ 
 תערוך מידות חדשות.

 שנים לא נעשה דבר כזה, כן יש בעיות אך אנשים באים לא הרבה שיש להם הגדלה . 20כבר 

 לפי החיוב יש לנו צוו מיסים שאנו מאשרים אותו לפי תעריפים .

 חברים לאחר הסבר האם יש למישהו שאלה?

 קוסאי תכרורי:

תושבים ואני אחד מהם שהגשנו  6עד סוף החודש, הפרסום מסתיים באזור התעשייה ויש לך עכשיו 
 מטר. 1700לתוכניות כ 

 לכן כל בניין באזור התעשייה מחויב לשלם .

 מחמוד עודה:

 ואם הוא לא נמצא באזור התעשייה מה הוא ישלם?

 ראש העיר:

ים שצריכות לשלם שזה מכניס כנראה לא שמת לב להסבר, אושר היטל השבחה, ויש הרבה נכס
 לקופת העירייה המון כסף.

 נסר אבו סאפיה:
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תה יש לי כמה נקודות, ברשותכם. לגבי חברת הגבייה הקיימת לא מזמן נכנסה לקלנסווה. ונמצא א
 בעיות ז"א שנמצא בתהליך להחלטות שאנו נביא עוד חברה ואיך נבחר החברה יש בעיה.

 עבד אלראזק חטיב:

 אנו לא צריכים אותה. 35%ובה רק חברת גבייה שג

 נסר אבו סאפיה:

 חברת הגבייה הזאת הייתה בעבר פה, וחזרה שוב והתברר שהיא אינה טובה. יש דבר לא תקין .

 היועץ המשפטי:

תה למה את לא מבצעת עיקולים, אך היא עושה לח לגביה ומברר אמורכב, כשאני שוחברים, הדבר 
ק, ואח שלך מתקשר לעירייה שיש לו קשרים ומבקש מאנשים לדוגמא עיקול לך מר עבד אלראז

מהעירייה אך האנשים בעירייה מתקשרים לחברת הגבייה ומבקשים מהם עזבו אותו תנו לו ללכת 
 הביתה.

 אחרי זה באים ומאשימים את חברת הגביה שלא עושה את העבודה שלה? 

 ראש העיר:

 ישיבתנו זאת בעניין התקציב.

 היועץ המשפטי:

 בד אלבאסט, את בניתם את התקציב ורובו בנושא הגביה.מר ע

 ראש העיר:

חברות גבייה. נסינו אותם כולם אך אנו מוצאים מכרז ומי שיזכה  4נמצא בכל המדינה בסך של 
 שנים התקשרות. 3בבקשה לפי הסכם הם חייבים לעמוד בתנאים תוך 

 כשהתחילו היה נושא הקורונה, והיה בעיה בכל המדינה.

 למדינה, מתי אושר , ומה דעתך על תקציב עירייה?שנים אין תקציב  3

 גזבר העירייה:

 מילון שקל יותר משנה קודמת. 2ללא קשר, אנחנו גבינו 

 ראש העיר:

 מיליון שקל ומשק המים יתוקן לא משנה איזה חברה תהיה. 2אנו מקווים שנה זו הוספנו 

 נסר אבו סאפיה:

 יליון שקל וגבינו פחות מזה.מ 17,  21לגבי הגביה והארנונה רשום פה לפי סדר

 .50%כמה נקבל גביה באחוזים  100%שוטף , אם שילמנו ארנונה  50%ז"א כ 

מיליון לא הגענו לסכום  17מיליון צפי הכנסות ומהניסיון מלמד כשהעמדנו  22היום שמנו יעד כ 
 הה גרעוני.מיליון שקל. אתה אומר לנו שזה לא גרעוני, כן זה גרעוני אני מז 2הזה הגענו לפחות 

 מיליון למים שזה מימון עצמי "גבייה עצמית". 35מיליון ו  22אתה כבר רשמת 

 מיליון כבר אני מזה גרעון. לא יהיה מאוזן. 7.5,  34לעומת  27זה בהשוואה לשנה קודמת 

 גזבר העירייה:
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לו קודם כל המספרים הקיימים לגמרי סבירה ואנו נקטנו ממשנה זהירות בעת הצבת המספרים אפי
 ז"א שהיא מאוד שמרנית. 35%מיליון השייכות לסקר היא בעצם  3תוספת של 

אנחנו צופים ליותר מזה. והאתגר שלנו להיות יותר מזה. אומנם התנהלות חברת הגביה לא הייתה 
לרוחה של העירייה על סמך זה, ובהסתמך על זה אנחנו הקשינו עליהם  ולא העברנו להם כספים 

 תם.שנו איטוכל הזמן התק

 כרגע אנו נמצאים בצומת שהסימנים שלה שהם מראים נכונות בהתייצבות והתיישרות.

 נסר אבו סאפיה:

. איך אפשר לעשות כדי להשיג תיטפרקיתה מילה יאם אני מתרגם את המשפטים של הגזבר לא ה
 מספרים אלה.

 

 גזבר העירייה:

מיליון עכשיו השיפוט  20אתה לא שאלתי אותי שאלה זאת, מהסקר שתוספת השומה שלו כמעט כ 
 מיליון כביכול שום שקל? 20שלך לא נגדל מה 

 נסר אבו סאפיה: 

מילון מים לאחר בירור כמה היה גביה לא  1.5מיליון שקל ארנונה ו  17,  21לפני שנה כשישבנו על 
 גענו לסכומים אלה.ה

 גזבר העירייה:

 במים עלינו.

 נסר אבו סאפיה: 

  .נה הזאת לא נגיע ולא נגבה אותםהניסיון מלמד שאפשר  גם הש

 גזבר העירייה:

משרד החינוך ממן אותך  שאלתך במקומה, יכול להיות שאתה צודק, יש לך השתתפות רשות תמיד. 
 ז"א זה פר תקן. 15%בחלק מהדברים הוא מממן לך  75%בהשתתפות עד 

 .100%משרד חינוך לא מממן שום דבר ב

 השתתפות הרשות. 25%הוא תמיד שם השתתפות על הרשות לרוב 

 השתתפות. 25%אם תעשה נוסחה תמצא כ 

 מגדי אבו מוך:

מיליון לא  שמנו אותו סתם. נעשה חישוב בצורה מאוד  17.5מר נסר, התחשיב של הארנונה הסכום 
% מהנכסים הקיימים היום שזה מאוד ריאלי  65זהירה, איך מחשבים את זה? זה מתוך אחוז גביה 

 מהחדשים. כמו שאמר שזה שמרני מאוד. 35%לנו בעיה, ו  ואם לא מגיעים לזה יש

 זה ניתן אך צריך לעבוד על זה.

 נסר אבו סאפיה:

 מיליון בשנה? 8זה לא הדיון, הדיון החינוך בוא ניקח רשתות בתי הספר האם היא תשלם 

 מגדי אבו מוך:
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 לגבי הרשתות זה רק לתיכוניים. 

 נסר אבו סאפיה:

ניהול משרד החינוך כולל שכר כח אדם כולל שרתים כולל מנהלה כולל מהגן עד גיל כיתה ט' זה ב
 ציוד.

 מנכ"ל העירייה:

 ברשותך, אתה לא מדייק, תן לי להסביר.

 המצב בחינוך כזה דבר:

 ההוצאות.את כל משרד החיוך מכסה אין גנים לעולם ב

 יסודיים התקציב שמקבלים אותו אינו לעולם מכסה את ההוצאות.

 מקבלים כמעט מכסים את ההוצאות לגבי חטיבות הביניים מה ש

תיכוניים בכל המדינה משאירה למי שמחזיק אותם הוא אם היה רשת או רשות משאירה שמנת 
שמנת זאת חלק ממנה חוזר לשכבה הנמוכה ולגבי לרשתות כל השומן מכניסים לכיס , טובה מאוד

 שלהם.

י משרד החינוך בחמש השנים עכשיו אנחנו בעירייה פה לגבי בתי בספר התיכוניים משאירות טיפה כ
 האחרונות מכביד את היד שלו. ז"א כל שקל שלא מנוצל מבקשים להחזיר אותו אליהם.

לכן אנו היום חייבים לנצל עד השקל האחרון, תוסיף על זה שמנהל החינוך שהוא נמצא בתקציב פה 
 זה נטו של העירייה.

 מהכיס שלנו. ז"א שכל העובדים שמועסקים במנהל החינוך אנו משלמים להם

 מגדי אבו מוך:

אלא כ  100%משרד החינוך מתקצב הרשויות באחוזים דוגמה לכך, סייעות אינו מתקצב אותם ב
 .100%יש דירוג , עוזרות גננות אחוזים אף פעם משרד החינוך מתקצב אותך  84%. פסיכולוגים 70%

 זה בהרבה מקומות.הכנסות משרד החינוך זה מעולה אני לא נתקל ב 92%בקלנסואה לידיעתך 

 8%הרשות משתתפת רק 

 נסר אבו סאפיה:

החלק האריג פה הוא חלק תקציב החינוך. אז תרשום בישיבה אחרת לא יודע מתי תיערך נביא פלט 
של רמת השירות ולכל סמל מוסד ומה מקבל כל מוסד מהגן  עד התיכון ונראה את רמת השירות 

 ובי לטובת בתי הספר.שמקבלים מהמשרד והמושקע בשטח נמצא פער חי

 קוסאי תכרורי:

לוונטי כרגע תדונו בזה לאחר מכן, יש וועדה לנושא הזה. תזמינו לישיבה ותדונו עניין החינוך לא ר
 בזה.

 נסר אבו סאפיה:

 לגבי מפעל החינוך הכסף הזה נמצא בעירייה וצריך שיכסה.

 .ש פערים למטה חטיבות יסודי וגניםנניח לפי גישתך י
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ין שאנחנו צמודים  כמה שיותר בביצועים וכו'.. והתקציב הוא מעתיק את עצמו נה צונקודה אחרו
 כל פעם.

נראות העיר הספורט החינוך והתאורה הכבישים והגנים וכל מה שאתם יודעים זה משעתק את 
 עצמו אין בשורות טובות זו דעתי.

 כל ביטוי מיליון שקל שראינו אותו בתוכנית ההבראה. אין  96לאן נעלם חוב של 

 גזבר העירייה:

  מיליון וזה חוב נצבר. 62מיליון זה  96זה לא 

 נסר אבו סאפיה:

דבר אחרון, לגבי התוכנית הזאת אין בשורות טובות העתק הדבק לא בכל מישור הכל סובל זו 
 הביקורת שלי אין בשורה חדשה.

 עבד אלראזק עזבה: 

כדי לדון אני הבנתי אתה הבנתה ממני וכ', בסופו  אני אומר שדברי מר נסר, וכל מי שדיבר, אנחנו פה
 של דבר אנחנו שותפים לכן רוצים לראות העיר צומחת יש מישהו פה מתווכח על משכורת?

 אם אנחנו נתנגד לתקציב, האם זה יעזור?

 אנו מחפשים איך נשפר.

 אתמול הייתי בבניין העירייה והסברתי לגזבר כמה דברים ואני בטוח שדבריי עשו משהו.

חבל שעיר כמו קלנסווה שנים על גהי שנים ילדינו לא מקבלים שירות כמו מגרשי ספורט ומעדונים 
 להכיל אותם. חבל.

 התקציב נלקח לעניינים אלה שהן דבר בסיסי כמו כבישים ספורט וכ'...

 ראש העיר:

רים בואו לשים יד ביחד לטובת כולם, נהיה שותפים אנו מקווים ועובדים על הנושאים שהזכרנו חב
 תצא לפועל.

 ואם היא תצא לפועל כל מה שרצינו נקבל.

 כמו שאמרת לא אישרנו, פירקנו עירייה מה יצא לנו מזה?

 אז בואו נעבוד ביחד ולעבור את כל הקשיים.

 היועץ המשפטי:

 שקל  שכר, עלות. 228,900שאלה קטנה, לרכז ניצנים שמתם לפני ההצבעה, יש לי 

אלף  120הכפל של  אלף, 110חודשים  12שקל כפול  9,700משרד החינוך מתקצב אותנו בקול קורא 
 שהוספנו לזה אלה מקופת העירייה ז"א? אם כן על סמך מה.

 גזבר העירייה:

 כן, על סמך תנאי ההעסקה עצמה. 

 היועץ המשפטי:

 העסקה?מה הן תנאי ה
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עיר מתוקנת לידיעת כולם רכז ניצנים יהי חלק נוסף מתפקיד אחר שקיים פקיד ממחלקת חינוך 
שנותנים לו עוד תפקיד בחצי משרה וההשתתפות של משרד החינוך נותנים לו חלק והחלק השני 

 מנצלים אותו לדברים שונים.

 כר הזה?למה עליי לשלם  מבחינה חוקית אני מדבר, איך אתה מאשר לתת את הש

 גזבר העירייה:

 יפה, דבר ראשון, התקצוב פה קשור לקייטנת קיץ .

 ראש העיר:

חברים תשמעו, נמצא קייטנות והרכז צריך לקבל שכר כמו כולם יש קול קורא תעיין בו והשכר תקין 
ואף אחד יכול לשחק בשכר ואם רוצים לחפש בשכר נמצא כי כל העובדים שכרם נמוך ולפי השלטון 

 איך נרים להם שכר, נוסיף להם שעות נוספות וכ'...  המקומי

 אנו לא חורגים והחוק מקנה לפי הקול קורא ולפי התקציב ממשרד החינוך.

 הפקידים עובדים יום ולילה ומגיע להם תוספת.

 שקל לחודש למה לא דיברת עליהן 1300היו תלושים של 

 סכום זה רק לתקופה מוגבלת שהין בזמני הקייטנות.

 ראבוס:ויסאם 

 יש אפשרות מהגזבר העירייה שייתן תשובה לנושא זה?

 שקל . 9,000כי בסכום זה כתוספת לחודש זה אסון. יכולים לשפר כבישים ב 

 גזבר העירייה:

 אלף שקל זה עלות. 228 -קודם כל, ה

 ויסאם ראבוס:

כנע אני רואה שהתקציב ראוי וכל הכבוד לך עמאר אתה עבדת על זה נכון למרות שאני לא משו
 פנימית שזה יצליח ויהיה אמיתי.

 תי או לא ויצא לפועל.אינני יודע אם זה יהיה אמ

 גזבר העירייה:

 כל שקל שנקבל אותו במותנה אתם תהיו מודעים לזה.

 ראש העיר:

חברים חבל על הוויכוח, אתם יודעים שכל תקציב גרעוני לא יאושר ע"י משרד הפנים, אנו עשינו 
 שות רעש לאנשים.מאמץ כדי להגיע ולא לע

 מקווים שיקבלו אותו במשרד הפנים.

 האם יש למישהו עוד דברים לומר.

 ויסאם ראבוס:

כן יש לי עוד להגיד התקציב שהיה לפני אנחנו נסינו לשפר וזה לא היה, אני רוצה להגיד אם אתה 
שה עבודה רואה בדבריי שאני נגד התקציב אינו נכון, אני רוצה להצביע בעד התקציב בגלל עמאר שע

 יפה פה.
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 ראש העיר:

 חברים , מבקש מכם להצביע בעד אז בואו נצביע

 :הצבעהתוצאות 

 נגד בעד שם החבר 
    ראש העיר –עבד אלבאסט סלאמה  1
    חבר עירייה –סלאח גזאוי  2
    חבר עירייה –ראבוס  ויסאם  3
    עירייה -מחמוד עודה, חבר  4
    חבר עירייה –גמל  לרחמן עבד 5
    חבר עירייה –אחמד רעד  6
    חבר עירייה -החסן ואוי 7
    חבר עירייה – ענאן תאיה 8
    חבר עירייה. -עבד אלראזק עדבה 9

    חבר עירייה –נסר אבו סאפי  10
    חבר עירייה -קוסאי תכרורי 11
    חבר עירייה חדש –מאהר חדיגה  12
    חבר עירייה חדש -עב אל ראזק חטיב 13

 

 2022אחד נגד , הוחלט לאשר את תקציב העירייה לשנת חבר בעד ו חברים  12ברב של :  הוחלט
 על פי ההצעה שהוגשה.
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